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Dorpsraad     Leende     
www.dorpsraadleende.nl

Nieuwsbrief Nr. 14

Een aantal keren per jaar verspreiden wij onze 
nieuwsbrief. We informeren U over onze 
plannen, wat er gerealiseerd is en over overleg 

en afspraken met de Gemeente. 

►

De nieuwsbrief in uw 
mailbox

U kunt onze nieuwsbrieven en andere berichten 
van Dorpsraad Leende per e-mail ontvangen. 

Geef uw e-mail adres door aan: 
secretariaat@dorpsraadleende.nl.

Dorpsraad Leende probeert de belangen van 
Leende in de meest brede zin te behartigen. Op 
dit moment zijn de belangrijkste onderwerpen:

o Woensdagavond 20 maart 
2024: WONEN IN LEENDE 
VOOR JONG EN OUD.

o Een begin te maken met plannen voor het centrum 
van Leende. We willen daarvoor een werkgroep 
formeren en belangstellende inwoners uitnodigen 
een bijdrage te leveren.

o We bemoeien ons al enkele jaren met de 
energietransitie. Een werkgroep houdt zich 
intensief met dit onderwerp bezig. Maar we 

werken ook samen met Opgewekt Heeze-Leende, 
Dorpsraad Sterksel en Kernraad Leenderstrijp en 
bezorgde Leendenaren.

o We zoeken versterking van de Dorpsraad. Het is 
noodzakelijk het bestuur te verjongen, maar het 
is ook van belang dat we Leendenaren vinden die 
een bijdrage willen leveren aan een werkgroep. 
Bijvoorbeeld voor communicatie om Leendenaren 
zo breed mogelijk te informeren.

Waar werkt uw 
Dorpsraad aan?

Wij wensen 
u gezellige 
kerstdagen en 
een voorspoedig 
2024

https://www.dorpsraadleende.nl
mailto://secretariaat@dorpsraadleende.nl
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St. Petrus' 550 jaar

In de omgevingsvisie die door de Raad op 26 juni 
2023 werd vastgesteld, lezen we: 
‘We zetten als gemeente daarom steeds actiever in 
op het samenwerken met inwoners, ondernemers 
en andere maatschappelijke partners. We vinden 
een goede participatie als basis voor onze 
ruimtelijke plannen erg belangrijk’, en:

‘Naar de toekomst toe willen we meer en 
structureler inzetten op participatie om gebruik te 
kunnen maken van kennis van zaken en denkkracht 
van inwoners en maatschappelijke organisaties’.

Maar onze wethouder gaat dat anders aanpakken. 
Zij wil belangenorganisaties zoals bijvoorbeeld 
Dorpsraden geen plaats meer bieden aan de 
omgevingstafel zodat deze geen invloed kunnen 
uitoefenen op toekomstig beleid. Dat blijkt uit haar 
antwoorden op vragen tijdens het Ronde Tafel Gesprek 
van 4 december 2023, waarvan hieronder een 
letterlijke weergave:

‘We hebben er bewust voor gekozen om daar 
waar je mensen die nauw verbonden zijn aan de 
belangenorganisaties in onze gemeente, niet ook 
de plaats te laten nemen in de omgevingstafel. 
We hebben bewust gezocht naar mensen met eh 
frisse nieuwe afspiegeling die met beide benen 
in de samenleving staan. En op deze manier is de 
omgevingstafel een zo goed mogelijk afspiegeling 
van de gemeenschap van Heeze-Leende’.

Niet belangenorganisaties plaats laten nemen maar 
bewust zoeken naar mensen met een frisse nieuwe 
afspiegeling, met beide benen in de samenleving, 
klinkt niet bepaald positief. Wethouder diskwalificeert 
daarmee maatschappelijke belangenorganisaties, met 
vele wortels in de samenleving. Ze suggereert daarmee 
dat maatschappelijke belangenorganisaties geen frisse 
kijk zouden hebben op de toekomst en niet met beide 
benen in de samenleving zouden staan. 

Met deze aanpak gaat ook het contact met die 
maatschappelijke belangenorganisaties verloren en 
dat is schadelijk voor draagvlak en commitment van de 
samenleving. 

Ook zijn we nieuwsgierig wie met ‘we’ bedoeld 
worden? 

Participatie processen zijn natuurlijk niet zo gemakkelijk 
te managen. Maar in zo’n kleine gemeenschap als  

Dorpsraden niet vertegenwoordigd in de 
Omgevingstafel!

Heeze-Leende zou juist betrokkenheid van en binding 
met de samenleving centraal moeten staan.
Een wethouder die participatieprocessen goed weet 
te managen versterkt de betrokkenheid, draagvlak en 
commitment van de samenleving en dat resulteert in: 
‘Verbonden in de samenleving’, met de drie thema’s: 
‘Toekomstbestendig wonen’, ‘Gezonde en veilige 
leefomgeving’ en ‘Oog voor mensen’.
Het staat wethouder vrij om adviezen te vragen aan 
wie ze wil, maar haar aanpak is gewoon een grote 
stap terug en kan niet simpel afgedaan worden met: 
‘koudwatervrees’.
Wij begrijpen deze stap niet.

Volgend jaar bestaat onze monumentale 
kerk in Leende 550 jaar, dit feit willen we 
niet ongemerkt voorbij laten gaan. 

Daarom willen wij je informeren over de diverse 
activiteiten die in 2024 gepland staan inzake dit 
jubileum:

•  Zaterdag 30 maart 'De Lindse Passion'.
•  Zondag 26 mei Jubileumfeest voor de leden van de 

KBO en de Zonnebloem.
•  Zondag 9 juni Pontificale eucharistieviering met 

ontmoeting en opening van de tentoonstelling.
• Weekend 15 en 16 juni Wagenspel van KNAL  waarin 

aandacht is voor het kerkjubileum.
• Zaterdag 22 juni Concert in de pastorietuin door de 

Koninklijke Fanfare Philharmonie.
• Week van 16 tot 20 september, de jeugd van 

basisscholen van Leende en Leenderstrijp maken 
kennis met het Leendse kerkgebouw en alles wat 
daarin gebeurt.

•  Weekend 21 en 22 september, Afsluiting van het 
jubileumjaar met een dorpsfeest rondom de kerk, 
waarbij muziek, spel en ontmoeting centraal staan. 

In het jubileumjaar 2024 wordt van april tot en met 
oktober iedere eerste zondag van de maand om 1400 
uur een rondleiding in de kerk en/of toren verzorgd 
waarvoor iedereen zich individueel kan aanmelden. 
Privé rondleidingen vanaf 5 personen op een eigen 
gekozen tijdstip blijven mogelijk, net als de beklimming 
naar ‘D’n Blaos’. 

Je kunt je aanvraag/aanmelding voor de diverse 

rondleidingen richten aan
Mevr. Lenie Mijs: leniemijs54@gmail.com

Meer informatie over deze activiteiten kun je vinden 
op de website van het 550 jarig bestaan van het 
kerkgebouw: https://www.kerkgebouwleende.nl
Ook zal ‘Witte Nog’ nog aandacht besteden aan 
het kerkjubileum. Voor meer informatie hierover zie: 
https://www.zcgraaggedaanleende.nl/activiteiten/
witte-nog/

We zien je graag bij een of meerdere van deze 
jubileumactiviteiten.

De stuurgroep.

Omwonenden-bijeenkomst 
Omgevingsplan Breedvennen

Begin 2023 waren een aantal omwonenden-
bijeenkomsten over de flexwoningen. Er is afgesproken 
dat de flexwoningen op een andere plek komen dan in 
1e instantie gepland. Daarnaast is afgesproken dat de 
gemeente de ontwikkeling van het woongebied achter 
de voormalige schoolwoningen apart oppakt. 
Wethouder Groenewoud heeft toegezegd de 
omwonenden vroeg en actief te informeren over en 
te betrekken bij de ontwikkeling van dit woongebied. 
Vroeg informeren betekent dat de gemeente al aan het 
begin van het proces bij de omwonenden is. 
Maandag 27 november was de eerste informatieavond 
welke door de omwonende van de Breedvennen 
massaal werd bezocht. Er werd geen compleet 
plan gepresenteerd maar uitsluitend de procedure 
over het op te stellen Omgevingsplan (vroegere 
Bestemmingsplan). De presentatie kunt u dowloaden 
via deze link: Presentatie Breedvennen.
Wel werd er al aangegeven dat er in het plangebied 
ruimte is voor ca. 30 - 40 betaalbare woningen.

Op woensdagavond 20 maart 2024 organiseren 
Dorpsraad Leende, KBO, Graag Gedaan samen met de 
Gemeente een avond over ‘wonen in Leende voor jong 
en oud’. 
We zullen de werkgroep op korte termijn versterken 
met jongeren of vertegenwoordigers van jongeren om 
de bijeenkomst van 20 maart te helpen voorbereiden 
zodat de woonwensen voor jongeren zo goed mogelijk 
aan de orde komen. We horen graag van u. 
Het doel van deze avond is om woonbehoeften van alle 
leeftijdsgroepen van Leende in beeld te krijgen. 
Deze avond is zowel informatief, als interactief, 
waarbij we graag uw inbreng horen over bijvoorbeeld: 
woonwensen, waar zou u willen wonen, welke 
faciliteiten vindt u belangrijk, koop of huur, 
woningaanpassingen, woningsplitsen, een mantel-
zorgwoning, perceel splitsen, CPO, bouwgrond, etc.
De resultaten zullen we met Gemeente en betrokken 
partijen delen en bespreken. We hopen zo bij te 
dragen aan een gemeentelijk bouwbeleid, afgestemd 
op de behoefte van alle inwoners van Leende.
Reserveer woensdag 20 maart 2024 n uw agenda. 

Wonen in 
Leende, 
voor jong 
en oud.

mailto:leniemijs54@gmail.com
https://www.kerkgebouwleende.nl
https://www.zcgraaggedaanleende.nl/activiteiten/witte-nog.nl
https://www.zcgraaggedaanleende.nl/activiteiten/witte-nog.nl
https://dorpsraadleende.nl/onewebmedia/Documenten_Website/Leefbaarheid/Presentatie%20omwonendenavond%20Omgevingsplan%20Breedvennen%2027-11-2023.pdf
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Werkgroep energietransitie:
o Piet Lucassen
o Ad Simkens
o Martijn van Kuijk
o Joost Simkens

Dorpsraad Leende

Witte nog…?

Op 7 oktober 1960 staat dit in De Parel van Brabant:
‘Leendes NCB-pakhuis wordt uitgebreid.

LEENDE. – De plannen tot uitbreiding en modernisering 
van het pakhuis van de N.C.B. zijn door de betrokken 
instanties goedgekeurd. Vermoedelijk zal deze week 
de aanbesteding plaatsvinden. Het betreft hier o.m. de 
bouw van ondergrondse bouwsilo’s en automatische 
molens.’

Het team Witte nog….? is altijd op zoek naar verhalen 
en foto’s van vroeger. Als je hierover nog meer 
informatie hebt, dan graag contact opnemen met: 06 
2041 8416.

Opvang en huisvesting Oekraïense vluchtelingen.
Wie heeft niet de schrijnende beelden gezien 
van de vluchtelingen in Ter Apel welke geen 

plaatsje meer vonden in de opvang en gedwongen in 
het gras moesten bivakkeren. 

Een situatie die regelmatig dreigt zich te herhalen maar 
door veel kunst en vliegwerk tot heden kon worden 
voorkomen. Het betekent wel dat ontheemde mannen; 
vrouwen maar ook kinderen van hot naar haar worden 
gesleept waar, soms maar voor een paar nachten, een 
slaapplaatsje wordt gevonden.

Stel je eens voor dat ons Nederlanders dit zou 
overkomen en dan in deze periode van het jaar met 
veel regen en wind en temperaturen dicht bij of onder 
het vriespunt. Een situatie die ook sommige van onze 
grootouders tijdens de tweede wereldoorlog wel is 
overkomen. Het is daarom verstandig er van uit te gaan 
dat dit soort scenario’s niet alleen is weggelegd voor 
mensen heel ver van hier.       Hoe goed zou het voelen 
dat als het ons zou gebeuren er ook mensen zouden 
zijn die ons opvingen.

Het is juist daarom een verheugend bericht dat het 
college van Burgemeester en Wethouders van Heeze-
Leende besloten heeft de verantwoording te nemen 
voor de opvang en huisvesting in onze gemeente 
van 150 vluchtelingen uit de Oekraïne . Deze groep 
bestaat voornamelijk uit vrouwen en kinderen. Waar zij 
worden gehuisvest wordt nog onderzocht. Meerdere 
mogelijkheden zijn in beeld maar de locatie waar het 
haalbaarheidsonderzoek zich nu op richt is Landgoed 
Mariahoeve Maarheezerweg Noord. Deze locatie is 
nog niet definitief bepaald. De uitkomsten van dit 
onderzoek zouden 8 november j.l. bekend zijn. Bij 
het verschijnen van deze nieuwsbrief heeft ons het 
resultaat nog niet bereikt.

Mariahoeve zou voor maximaal 24 maanden 
beschikbaar zijn. Na die periode wil de Hofsteestichting 
waartoe Mariahoeve behoort zelf weer over de 
locatie beschikken. In de Mariahoeve zouden 30-40 
woonlocaties kunnen worden gerealiseerd voor de 
Oekraïense gezinnen.

Hopelijk gaat het vinden van een mogelijke 
accommodatie lukken waardoor ook de gemeente 
Heeze-Leende een steentje gaat bijdragen aan de 
oplossing van een serieus probleem: De opvang van 
vluchtelingen in ons land.  

Opvang Oekraïnse 
Vluchtelingen


